



**Lynn Blouin, Honor Administrator, Canada, 2004**



Personal Website (None known)

**Lynn Blouin** has been in marathon swimming administration for nearly 20 years. She began as a staff person for the professional 42K (26-mile) Traversée Internationale du Lac Memphrémagog in Quebec, Canada and rose to the position of President and Race Director from 1993-1995. Lynn also helped form the International Marathon Swimming Federation which later became the International Marathon Swimming Association. She was active in conducting many world events from 1997 to 2002 as General Secretary of the International Marathon Swimming Association. She received The Irving Davids/Captain Roger W. Wheeler Memorial Award from the International Swimming Hall of Fame in 2005 for her contribution to the administration of open water swimming.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

Long Swims Database (Marathon Swimmers Federation) - No entry expected

#### French Translation

**Lynn Blouin** s'est distinguée comme administratrice de la natation longue distance en eau libre pendant plus de deux décennies. Elle a fait ses débuts comme membre de l'équipe organisatrice de la Traversée internationale du lac Memphrémagog au Québec, pour en devenir la Présidente et Directrice de Course entre 1993 et 1995. Lynn a également contribué à la création de l'International Marathon

Swimming Federation, devenue par la suite International Marathon Swimming Association. Elle a participé à l'organisation de nombreux événements internationaux entre 1997 et 2002 en tant que Secrétaire-Générale de l' International Swimming Association.

En 2005, l'International Swimming Hall of Fame lui a décerné le prix 'Irving Davids/Captain Roger W. Wheeler Memorial Award' en reconnaissance de sa contribution exceptionnelle à la natation de longue distance en eau libre.